Invitacion Fountain

Michael Pritzl
© 2000 Mercy / Vineyard Publishing (Admin. by Music Services)

Intro: E A2 E/G# A2 (whole song)

(Verse 1)

A2 E/G# A2 Ε

All who are weak, all who are weary Come to the rock, come to the fountain All who have sailed on the rivers of heartache Reach to the sea, come on be set free

(Chorus)

A2 E

If You lead me Lord, I will follow E/G#A2

Where You lead me Lord, I will go Come and heal me Lord, I will follow Where You lead me Lord, I will go I will go

(Verse 2)

All who are weak, all who are weary Come to the rock, come to the fountain All who have climbed On the mountains of heartache Reach to the stars, come on give Your life

(Verse 3)

All who are weak, all who are weary All who are tired, all who are thirsty All who have failed, all who are broken Come to the rock, come to the fountain

(Tag)

Ε A E/G# A Heal me. heal me

Transpose to F# Major (Transposed Chorus)

F# **B2**

If You lead me Lord, I will follow

F#/A# **B2**

Where You lead me Lord, I will go Come and heal me Lord, I will follow Where You lead me Lord, I will go I will go

Invitacion Fountain

Michael Pritzl
© 2000 Mercy / Vineyard Publishing (Admin. by Music Services) CCLI # 359925

(Verse 1)

凡是軟弱 凡是勞苦的 來這磐石 這生命的泉源 凡有痛苦 傷心航行的 快來這海口 釋放得自由

(Chorus)

我願跟隨祢 引領腳步 不論到何處 跟祢走 我願跟隨祢 醫治恩典 不論到何處 跟祢走 跟祢走

(Verse 2)

凡是軟弱 凡是勞苦的 來這磐石 這生命的泉源 凡有痛苦 傷心攀行的 伸出你手 獻上你生命

(Verse 3)

凡是軟弱 凡是勞苦的 來的岩石 來到噴泉 所有誰河流上航行的心痛 到達出海口 來吧被釋放

(Tag)

醫治我 醫治我